

5D4N

HONG KONG GETAWAY TOUR

(No Shopping)



TC: HKG5DGT-GR

HIGHLIGHTS

✓ Kowloon City Tour

Avenue of Star / 1881 Heritage / Clock Tower / The School of Yaumatei / Tin Hau Temple / Palace Museum / Xiqu Center / Ladies Market

✓ Sha Tau Kok

Cape of Sha Tau Kok / Sha Tau Kok Pier / Sun and Moon Pavilion / Chung Ying Street Garden / Shun Ping Street Murals / Old Sha Tau Kok Fire Station

✓ Hong Kong Island

Victoria Peak with 1-way Peak Tram / Madame Tussaud with ticket / Tai Kwun Central Mid-level Escalator / Hollywood Road / Golden Bauhinia Square / Star ferry Ride

✓ Symphony of Light

✓ Lantau Island

Ngong Ping Village 360 Cable Car Ride / Po Lin Monastery / Tai O Fishing Village / City Gate

PACKAGE INCLUSIVE

- ✓ Return economy air ticket; (E.g. Cathay Pacific - CX)
- ✓ 04 nights hotel accommodation based on twin sharing;
- ✓ Meals as per our itinerary;
- ✓ Tours are conducted in English
- ✓ Admission fee as per itinerary
- ✓ Driver & Guide Service Fee

DAY 01 SINGAPORE - HONG KONG

(MOB / Dinner - Roasted Goose)

Assemble at the airport for your flight to Hong Kong. Upon arrival, meet your local guide and begin with a tour of Kowloon.

Start with a visit to the **Avenue of Stars** for stunning views of Victoria Harbour and the Hong



Kong skyline. Then, explore the historic **1881 Heritage**, a former police station now housing luxury shops and dining. Next, admire the iconic **Clock Tower** and visit **The School of Yaumatei** to experience local culture. Stop at the tranquil **Tin Hau Temple**, then head to **West Kowloon Art Park** for photos of the **Hong Kong Palace Museum** and **Xiqu Center**. We end the day with free time to shop at the bustling **Ladies Market**.

Hotel: Stanford Mongkok Hotel or Similar

DAY 02 HONG KONG

(Breakfast / Lunch - HK Style Café / Dinner - Canto Restaurant)

Explore **Sha Tau Kok**, starting with the scenic **Cape of Sha Tau Kok** and historic **Sha Tau Kok Pier**. Visit the peaceful **Sun and Moon Pavilion**, stroll through the **Chung Ying Street Garden**, and admire the vibrant **Shun Ping Street Murals**. End with a visit to the historic **Old Sha Tau Kok Fire Station**.

Afternoon, begin your tour with a visit to **Victoria Peak**, taking the iconic **Peak Tram** for a scenic ride. Explore **Madame Tussauds** with your entry ticket, and then head to the **Tai Kwun** and the **Central Mid-level Escalator**. Stroll along **Hollywood Road** before visiting the iconic **Golden Bauhinia Square**. Finally, enjoy a scenic **Star Ferry ride** to Kowloon. Enjoy the spectacular **Symphony of Lights**, a dazzling multimedia show that lights up Hong Kong's skyline.

Hotel: Stanford Mongkok Hotel or Similar

DAY 03 HONG KONG

(Breakfast / Lunch - Dim Sum)

Discover **Lantau Island**, starting with a scenic **Ngong Ping 360 Cable Car ride** offering stunning views of the South China Sea and Tian Tan Buddha. Explore the peaceful Ngong Ping Village and visit



the serene **Po Lin Monastery**. Next, immerse yourself in the charm of **Tai O fishing village**, known for its traditional stilt houses and picturesque waterways. End the day with some shopping at **Citygate Outlets**, where you'll find great deals on brand-name goods.

Hotel: Stanford Mongkok Hotel or Similar

DAY 04 HONG KONG

(Breakfast)

Free at leisure to explore Hong Kong at your own pace.

Alternatively, you can join our **optional** tour to Disneyland or Ocean Park, according to your preference.

Hotel: Stanford Mongkok Hotel or Similar

DAY 05 HONGKONG - SINGAPORE

(Breakfast)

After breakfast, enjoy some free time at your leisure before transferring to the airport for your flight back to Singapore. Thank you for choosing WTS Travel & Tours.

REMARKS:

- * The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to Unforeseen changes, weather conditions.
- * Tour itinerary, Hotel details and inclusions are based on English version of the itinerary.
- * Tour is conducted in English unless otherwise stated.
- * A minimum group size of 10 passengers is required for a confirmed departure. The Assignment of tour leader is subjective and at the discretion of the company.

PACKAGE EXCLUDES:

- * Airport Taxes & Fuel Surcharge
- * Personal Travel Insurance
- * Incidental Bill or Other Personal Expenses
- * All Visa (if applicable)



WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS SERVICE A member of: NTAAS

OUR OUTLETS:



f wtstravel

☎ +65 9116 6994

📱 wtstravelsg

🌐 wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg

五天四晚

香港度假之旅 (无购物)



TC: HKG5DGT-GR

行程特色

✓ 九龙城市游

星光大道 / 1881 文化遗址 / 尖沙咀钟楼 / 油麻地学校 / 天后庙 / 西九龙艺术公园 / 女人街

✓ 沙头角

月悬海角 / 沙头角码头 / 日月亭 / 中英街花园 / 顺平街壁画 / 沙头角旧消防局

✓ 香港岛

太平山与单程山顶缆车 / 杜莎夫人蜡像馆 / 中环至半山自动扶梯 / 荷李活道 / 金紫荆广场 / 天星小轮维多利亚港游轮

✓ 幻彩咏香江

✓ 大屿山

昂坪村 360 缆车 / 宝莲禅寺 / 大澳渔村 / 东荟城

行程包含

- ✓ 往返航空经济舱机票；
- ✓ 04 晚酒店住宿；
- ✓ 餐食顺序根据行程提供；
- ✓ 导游全程以英文解说；
- ✓ 景点门票；
- ✓ 司机和导游小费；

第一天 新加坡 - 香港

(晚餐 - 烤鸭)

在机场集合，搭乘航班前往香港。抵达后，您将与当地导游会合，并开始九龙之旅。首



先，参观星光大道，欣赏维多利亚港和香港天际线的壮丽景色。接着，参观具有历史意义的 **1881 Heritage**，这里曾是警察局，现在是奢侈品商店和餐饮场所。然后，欣赏标志性的钟楼，并参观油麻地学校，体验当地文化。停留在宁静的天后庙，然后前往西九龙艺术公园，拍摄香港故宫博物院和戏曲中心的照片。最后，您将有自由时间在热闹的女人街购物。

酒店：仕德福酒店或同等级酒店

第二天 香港

(早餐 / 午餐 - 港式茶餐厅 / 晚餐 - 广式餐厅)

探索沙头角，首先参观风景如画的月悬海角和历史悠久的沙头角码头。接着参观宁静的日月亭，漫步穿过中英街花园，欣赏充满活力的顺平街壁画。最后，参观具有历史意义的沙头角旧消防局。

午餐后，开始您的旅程，首先参观太平山，乘坐标志性的山顶缆车欣赏美丽的景色。使用门票参观杜莎夫人蜡像馆，然后前往大馆和中环半山自动扶梯。沿着荷李活道漫步，之后参观标志性的金紫荆广场。最后，乘坐风景如画的天星小轮维多利亚港游轮。

欣赏壮观的幻彩咏香江，这是一场炫目的大型灯光及音响表演项目，点亮了香港的天际线。

酒店：仕德福酒店或同等级酒店

第三天 香港

(早餐 / 午餐 - 点心)

探索大屿山，首先乘坐风景如画的昂坪 360 缆车，欣赏南中国海和天坛大佛的壮丽景色。参观宁静的昂坪村，并游览安详的宝莲禅寺。

接着，沉浸在大澳渔村的魅力中，那里以传统的水上屋和如画的水道闻名。

最后，在 Citygate 奥特莱斯购物，那里有很多品牌商品的优惠折扣。

酒店：仕德福酒店或同等级酒店

第四天 香港

(早餐)

自由活动，您可以根据自己的节奏探索香港。另外，您可以根据个人偏好选择参加我们的自费项目，前往迪士尼乐园或海洋公园。

酒店：仕德福酒店或同等级酒店

第五天 香港 - 新加坡

(早餐)

早餐后，您可以享受一些自由活动时间，随后前往机场搭乘航班返回新加坡。

感谢您选择 WTS 旅游公司。

备注：

- ✦ 本公司保留因不可见的变化、天气状况而更改旅游行程、旅行安排和住宿的权利。
- ✦ 旅游行程、酒店详情和包含项目以英文行程为准。
- ✦ 除非另有说明，否则旅游团以用英进行。
- ✦ 最低成团人数为 10 人，方可确认出发。导游的分配是主观的，由公司自行决定。

行程不包括：

- ✦ 机场税和燃油附加费
- ✦ 个人旅游保险
- ✦ 额外费用或其他个人开支
- ✦ 所有签证费用 (如适用)



WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS | A member of: NTAAS

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

instagram wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@enquiries@wtstravel.com.sg